Insert here the details of your group insurance company – (version française sur 2e page)
Insert date and city here
To whom it may concern :

I would like kinesiology services (professional physical activity) to be covered by my group insurance plan.

Accredited members of the Your governing Body ie PKA or CKA , may issue receipts for the purpose of reimbursing their services to their client. The insurance companies that cover the costs of kinesiologists (to date) are:

• Manulife (multiple progs);

• Excellence (Superior Program);

• Desjardins (some policies and / or as requested);

• Sunlife (some progs and / or as requested);

• Blue Cross (some policies and / or as requested);

• Industrial Alliance (some policies and / or as requested);

The kinesiologist profession is increasingly recognized  by several agencies in public health, and in multidisciplinary teams. The Kinesiologist is an integral part of the health profession and their  skills  can contribute to maintaining or improving the health of Canadians and thus reduce the National costs of treatment/disability. It is therefore essential that these treatments be covered as benefits.

For more information, please contact the Your governing Body ie PKA or CKA or info@cka.ca (www.cka,ca).

Thank you for your collaboration!

Insert your First Name and Last Name:

Insert your insurance policy number:
Insérer ici les coordonnées de votre compagnie d’assurance collective DOCVARIABLE  "Compagnie Adresse"  \* MERGEFORMAT 
Insérer ici la date et la ville DOCVARIABLE  "Compagnie Adresse"  \* MERGEFORMAT 
À qui de droit :
J'aimerais que les services d'un kinésiologue (professionnel de l'activité physique) soient couverts par mon régime d'assurance collective.
Les membres accrédités de la Fédération des kinésiologues du Québec peuvent émettre des reçus pour fin de remboursement de leurs services à leur client. Les compagnies d'assurances qui couvrent les frais de kinésiologues (à ce jour) sont:
• Manuvie (plusieurs polices);

• Excellence (Programme Supérieur);

• Desjardins (quelques polices et/ou selon la demande);

• Sunlife (quelques polices et/ou selon la demande);

• Croix bleue (quelques polices et/ou selon la demande);
• Industrielle Alliance (quelques polices et/ou selon la demande);

Le kinésiologue étant de plus en plus reconnu notamment par plusieurs postes en santé publique, dans des équipes multidisciplinaires, il fait partie intégrante des professionnels de la santé et son intervention peut contribuer à maintenir ou à améliorer la santé et donc à réduire les frais de traitement ou même d'invalidité. Il est donc primordial que ces traitements soient couverts par votre service.
Pour plus d’information, prière de contacter la Fédération des kinésiologues du Québec au 514.343.2471 ou info@kinesiologue.com (www.kinesiologue.com).
Merci de votre collaboration!

Insérez votre Prénom et nom:

Insérez votre numéro de police d’assurance:
